
                     Voltížna komisia Slovenskej jazdeckej federácie 

   

 

                                                    Zápisnica 

                             

                                 Z online  zasadnutia Voltížnej komisie  SJF 

 

                                 Zasadnutie     4/ 2025  konané 16.03..2025 

 

VK SJF – Voltížna komisia Slovenskej jazdeckej federácie 

 

Prítomní: 

Mária Fogašová – predseda VK SJF 

Vladimíra Lenčešová – člen  VK SJF 

Boris Kodak  - člen VK SJF 

Ing. Katarína Kubišová – člen VK SJF 

Martin Vaváček – člen VK SJF 

Rado Psota 

 

1. Zasadnutie otvorila Mária Fogašová , ktorá zároveň privítala prítomných a 

konštatovala, že zasadnutie je uznášaniaschopné. 

 

2. VK SJF schválila nasledovný program zasadnutia: 

 

- Otvorenie 

- Schválenie programu 

- Voľba zapisovateľa a overovateľov 

- Upresnenie výpočet – talentovaná mládež CVI preteky 

- Poplatky na SVP  pretekoch 

- Sústredenie deti do 12 rokov 

 

Hlasovanie: 

ZA -  5 – Lenčešová, Fogašová , Kubišová, Kodak, Vaváček 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA : 0 

 

3. VK SJF schválila zapisovateľa VK SJF Máriu Fogašovú a za overovateľov 

Katarínu Kubišovú a Vladimíru Lenčešovú 

 

Hlasovanie : 

ZA – 5 – Lenčešová, Fogašová, Kubišová, Kodak, Vaváček 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA :  0 

 

 



4. Upresnenie  výpočet- talentovaná mládež CVI preteky- na CVI pretekoch sa 

bude rátať pri štarte jedného pretekára  na dvoch koňoch len jedna vyššia známka, 

všetky kritéria ostávajú tak, ako boli schválené  19.10. 2024 na stretnutí klubov v 

Spišskej Teplici, známky skompletizuje do tabuľky Rado Psota, aby  boli finálne 

zapracované ručne do tabuľky pre talentovanú mládež pre rok 2025. 

 

Hlasovanie : 

ZA – 5 – Lenčešová, Fogašová, Kubišová, Kodak , Vaváček 

PROTI :  0 

ZDRŽAL SA :  0 

 

5. Poplatky na SVP pretekoch- voltížna komisia bola upozornená Laurou 

Lenčešovou, ako schvaľovatelkou voltížnych rozpisov na poplatky v rozpise – seno, 

slama, piliny a elektrická prípojka. Komisia sa uzniesla, že uvedené poplatky nemajú 

priamy vplyv na výšku ustajnenia , nakoľko nie všetci účastníci si na preteky prinesú  

krmivo , keďže organizátor je povinný zabezpečiť prvé stelenie.  Komisia odporučila  

organizátorom tieto poplatky uviesť ako bonus organizátora. 

 

Hlasovanie : 

ZA – 5 – Lenčešová, Fogašová, Kubišová, Kodak, Vaváček 

PROTI :  0 

ZDRŽAL SA : 0 

 

6. Sústredenie detí do 12 rokov – sústredenie sa bude konať 28.6 – 29.6.2025 v 

Opinej , organizovať ho budú manželia Neceloví . Náklady na akciu odsúhlasí 

voltížna komisia podľa rozpočítaných nákladov na pretekoch vo Frenštáte pod 

Radhoštěm. Uzávierka prihlášok na sústredenie je  8. 6. 2025,  plagát pripraví 

Vladimíra Lenčešová, s následných zverejnením na internete. 

 

Hlasovanie: 

ZA – 5 – Lenčešová, Fogašová, Kubišová, Vaváček, Kodak 

PROTI  : 0 

ZDRŽAL SA : 0 

 

Zasadnutie VK SJF bolo po prerokovaní bodu programu Máriou Fogašovou 

ukončené. 

 

Online , dňa 16. 03.2025 

Zapísala :  Fogašová Mária 

Overili :  Katarína  Kubišová,  Vladimíra Lenčešová 


